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Møteprotokoll 

8/13  

 

 

 

Møte: 

 

Bydelsutvalg 

Møtested: Sørkedalsveien 150 A. Møterom over kantinen, 4 etg. 

Møtetid: 14.11.2013 kl. 17:00 

Sekretariat: 23 47 60 64 

 

 

 

 

 

Møteleder: Elin Horn Galtung (H) 

  

Tilstede:  Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Anita Asdahl Hoff (H) 

Arild Gjervan (H) 

Lars Madsen (H) 

Ingrid Nyhus (H) 

Lene Mathisen (H) 

Jane Steenbuch (H) 

Trond Lind Petersen (H) 

Arne Kolstad (H) 

Carl Lindblad (A) 

Åse Ryvarden (A) 

Terje Bjøro (V) 

Mona Helene Grønlie Herzog (V) 

Det var 14 stemmeberettigede tilstede. 

  

Forfall: Arne Eugen Boysen (F) 

  

Som vara møtte:   

  

I tillegg møtte: Reidun Strøm, enhetsleder bydelsdirektørens stab 

Anne Lexow, enhetsleder boliger, dagsentra og psykisk helse 

Marianne Ziesler, enhetsleder forebygging og rehabilitering 

Karin Jensen, enhetsleder HR 

Morten Christensen, bydelsingeniør 

  

Møtesekretær: Berit Nilsen 
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Åpen halvtime 

Ingen møtte. 

Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

Godkjenning av sakskart 

Sakskartet ble godkjent med følgende: 

 

Sak 182/13 ble trukket fra sakskartet. 

 

Det tilkom fire tilleggssaker til kartet: 

188/13 Fritak fra verv som vararepresentant i bydelsutvalget - Fredrik Juel Hagen (F) - Nytt  

            valgoppgjør for Fremskrittspartiet  

189/13 Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. oktober 2013 

190/13 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 

191/13 Forslag til møteplan for Bydelsutvalget 2014 

 

Saker til behandling 

169/13 13/00074-15 Protokoll fra møte i Bydelsutvalget 17. oktober 2013 4 

170/13 13/00091-15 Bydelsdirektørens driftsorientering 5 

171/13 13/00505-17 Rapportering på aktivitet og måltall pr.30.09.2013 6 

172/13 12/01239-7 Høring - Asker kommunes kommuneplan 2014 - 2026 8 

173/13 13/00186-15 Oversikt over støyklager i Bydel Vestre Aker 10 

174/13 13/01250-4 
Fratredelse fra politiske verv i Bydel Vestre Aker - 

Arbeiderpartiet 
12 

175/13 12/00213-14 Sluttrapport prosjekt hverdagsrehabilitering 13 

176/13 12/01603-5 
Rapport 12/2013 Bydelsutvalgenes tilsyn-forståelse, 

organisering og rapportering 
14 

177/13 12/01952-8 Oslo kommunes miljø- og klimarapport 2012 15 

178/13 13/01059-4 Frivilligprisen 2013 16 

179/13 13/01359-5 Kulturprisen 2013 18 

180/13 13/01388-1 Kartlegging av interesse og kostnader ved skatepark i bydelen 20 

181/13 13/00423-15 Kjøp av elektriske biler til bydelen 23 

182/13 13/00767-6 
Vurdering av tiltak i forbindelse med undersøkelse om økt 

risiko for hjernesvulst ved bruk av mobiltelefon 
24 
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183/13 13/01405-1 Park&ride - Parkeringsplasser ved holdeplasser  25 

184/13 13/00092-15 Status utkvittering av bydelsutvalgets saker 27 

185/13 13/00093-15 Komitereferater til Bydelsutvalgets møte 14. november 2013 28 

186/13 13/00094-15 
Informasjonssaker til bydelsutvalgets møte 14. november 

2013 
29 

187/13 13/00841-8 Gulleråsen stasjon 30 

188/13 12/01246-3 

Fritak fra verv som vararepresentant i bydelsutvalget  - 

Fredrik Juel Hagen (F) - Nytt valgoppgjør for 

Fremskrittspartiet  

32 

189/13 13/01082-8 
Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. 

oktober 2013 
33 

190/13 13/00736-16 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 34 

191/13 13/01460-1 Forslag til møteplan for Bydelsutvalget 2014 35 
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169/13 Protokoll fra møte i Bydelsutvalget 17. oktober 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 169/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 17. oktober 2013. 

 

Møtebehandling 

Arild Gjervan (H) fremmet følgende rettelse til protokollen: 

 

Sak 166/13 Lene Mathisen (H) fremmet forslaget til vedtak. 

 

Votering 

Protokollen med Høyres rettelse ble enstemmig vedtatt.  

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra møte 17. oktober 2013 med følgende rettelse: 

 

Sak 166/13 Lene Mathisen (H) fremmet forslaget til vedtak. 
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170/13 Bydelsdirektørens driftsorientering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 170/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens driftsinformasjon til orientering. 
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171/13 Rapportering på aktivitet og måltall pr.30.09.2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 171/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering 

 

Møtebehandling 

Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

BUDSJETTFORSLAGET FOR BYDELENE 2014. 

Brev sendes Bystyret. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget uheldig at bydelsrammene blir belastet med 

uforholdsmessig stor andel av reduksjonene i budsjettet for 2014. Bydelenes behov 

representerer 55 % av budsjettet mens det foreslås at vi skal ta 80,8 % av reduksjonen før 

Tilleggsmeldingen. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg vil minne Bystyret om at de oppgavene bydelen har ansvaret for, 

hovedsakelig dekker helt nødvendige behov for byens beboere, og spesielt de med store 

pleiebehov. En slik prioritering er derfor meget vanskelig å forstå, endog akseptere da 

hverdagen for mange av byens beboere dermed vil bli sterkt negativt preget av denne 

reduksjonen. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Bystyret gjøre radikale endringer i det av Byrådet 

foreslåtte budsjettet for 2014 slik at Bydelsrammen ikke reduseres med mer enn den 

forholdsvis rammen på 55 %. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg finner det meget uheldig at bydelsrammene blir belastet med 

uforholdsmessig stor andel av reduksjonene i budsjettet for 2014. Bydelenes behov 

representerer 55 % av budsjettet mens det foreslås at vi skal ta 80,8 % av reduksjonen før 

Tilleggsmeldingen. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg vil minne Bystyret om at de oppgavene bydelen har ansvaret for, 

hovedsakelig dekker helt nødvendige behov for byens beboere, og spesielt de med store 

pleiebehov. En slik prioritering er derfor meget vanskelig å forstå, endog akseptere da 

hverdagen for mange av byens beboere dermed vil bli sterkt negativt preget av denne 

reduksjonen. 
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Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor Bystyret gjøre radikale endringer i det av Byrådet 

foreslåtte budsjettet for 2014 slik at Bydelsrammen ikke reduseres med mer enn den 

forholdsvis rammen på 55 %. 
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172/13 Høring - Asker kommunes kommuneplan 2014 - 2026 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 04.11.2013 59/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 172/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 04.11.2013 sak 

59/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Arild Gjervan (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 

 

Med bakgrunn i den fortsatt forventede befolkningsvekst i Oslo området hadde det vært 

ønskelig at Asker kommune hadde lagt opp til en sterkere boligbygging enn det som nå er lagt 

inn i Asker kommunes forslag til kommuneplan. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar for øvrig Asker kommunes kommuneplan 2014-2026 til 

orientering. 

 

Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag:  

 

Det må tilstrebes en betydelig boligvekst derfor må det en atskillig mer offensiv utbygging til. 

Det må i særlig grad bygges ut på knutepunktene og langs transportlinjene. 

 

Høyre og Venstres forslag ble omforent til følgende:  

 

Med bakgrunn i den fortsatt forventede befolkningsvekst i Oslo området hadde det vært 

ønskelig at Asker kommune hadde lagt opp til en betydelig sterkere boligbygging enn det som 

nå er lagt inn i Asker kommunes forslag til kommuneplan. Det må i særlig grad bygges ut på 

knutepunktene og langs transportlinjene. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar for øvrig Asker kommunes kommuneplan 2014-2026 til 

orientering. 

 

Votering 

 

Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 4.11.2013 og har 

med delegert fullmakt fra Arbeidsutvalget fattet følgende vedtak 

 

Med bakgrunn i den fortsatt forventede befolkningsvekst i Oslo området hadde det vært 

ønskelig at Asker kommune hadde lagt opp til en betydelig sterkere boligbygging enn det som 

nå er lagt inn i Asker kommunes forslag til kommuneplan. Det må i særlig grad bygges ut på 

knutepunktene og langs transportlinjene 
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Vestre Aker bydelsutvalg tar for øvrig Asker kommunes kommuneplan 2014-2026 til 

orientering. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tar Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak til 

orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tar Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens vedtak til 

orientering. 
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173/13 Oversikt over støyklager i Bydel Vestre Aker 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 04.11.2013 60/13 

2 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 46/13 

3 Bydelsutvalg 14.11.2013 173/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 4.11.2013 
 

Bydelsutvalget tar orientering om støysaker i Bydel Vestre Aker til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 4.11.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Bydelsutvalget tar orientering om støysaker i Bydel Vestre Aker til orientering. 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 46/13 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar orientering om støysaker i Bydel Vestre Aker til orientering. 

 

 

Møtebehandling 

Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende Tilleggsforslag til vedtak: 

 

Bydelsutvalget er kjent med at det forekommer rånekjøring på Tryvann og i Sørkedalen og 

ber administrasjonen følge opp eventuelle klager som måtte komme. 

 

Votering 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar orientering om støysaker i Bydel Vestre Aker til orientering med følgende 

kommentar: 
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Bydelsutvalget er kjent med at det forekommer rånekjøring på Tryvann og i Sørkedalen og 

ber administrasjonen følge opp eventuelle klager som måtte komme. 
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174/13 Fratredelse fra politiske verv i Bydel Vestre Aker - Arbeiderpartiet 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 174/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Arbeiderpartiet oppnevner følgende representanter til vervene: 

 

      Representant i SU Landingsveien barnehage 

      ___________________________________ 

 

     Vararepresentant i SU Tråkka barnehage 

     ___________________________________ 

 

2. Bydelsutvalget tar til orientering at vervene for SU-representantene i Mærrabekken 

barnehage bortfaller da barnehagen er avviklet. 

 

Møtebehandling 

Carl Lindblad (A) fremmet følgende representanter: 

 

Representant til SU i Landingsveien: Ingrid Harlem Losnedahl (A) 

 

Vararepresentant til SU i Tråkka barnehage: Peter Hausken (A). 

 

Votering 

Arbeiderpartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Representant til SU i Landingsveien: Ingrid Harlem Losnedahl (A) 

 

Vararepresentant til SU i Tråkka barnehage: Peter Hausken (A). 
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175/13 Sluttrapport prosjekt hverdagsrehabilitering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 44/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 175/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 44/13 

 

 

Møtebehandling 

Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag: 

 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Hverdagsrehabilitering har vist seg å øke funksjonsnivået og redusere vedtakstimer. 

Prosjektet har høstet nyttig erfaring som kan videreføres med ytterligere suksess for flere 

brukere. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Hverdagsrehabilitering har vist seg å øke funksjonsnivået og redusere vedtakstimer. 

Prosjektet har høstet nyttig erfaring som kan videreføres med ytterligere suksess for flere 

brukere. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Hverdagsrehabilitering har vist seg å øke funksjonsnivået og redusere vedtakstimer. 

Prosjektet har høstet nyttig erfaring som kan videreføres med ytterligere suksess for flere 

brukere. 
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176/13 Rapport 12/2013 Bydelsutvalgenes tilsyn-forståelse, organisering og 

rapportering 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 42/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 176/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 42/13 

 

 

Møtebehandling 

Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag: 

 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget har stor nytte og drahjelp fra bydelsadministrasjonen til å utføre tilsyn  

gjennom deres ekstra initiativ til bla driftsorienteringen og utkvittering av saker. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget har stor nytte og drahjelp fra bydelsadministrasjonen til å utføre tilsyn 

gjennom deres ekstra initiativ til bla. driftsorienteringen og utkvittering av saker. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar rapporten til orientering med følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget har stor nytte og drahjelp fra bydelsadministrasjonen til å utføre tilsyn 

gjennom deres ekstra initiativ til bla. driftsorienteringen og utkvittering av saker. 
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177/13 Oslo kommunes miljø- og klimarapport 2012 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 43/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 177/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 43/13 

 

 

Møtebehandling 

Forslag til omforent vedtak fra komiteen: 

 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar Oslo kommunes miljø- og klimarapport til orientering med 

følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget ser det som svært positivt at Oslo kommune tar mål av seg til å realisere sine 

visjoner om en miljøvennlig og bærekraftig by. 

 

Votering 

Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar Oslo kommunes miljø- og klimarapport til orientering med 

følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget ser det som svært positivt at Oslo kommune tar mål av seg til å realisere sine 

visjoner om en miljøvennlig og bærekraftig by. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget i Vestre Aker tar Oslo kommunes miljø- og klimarapport til orientering med 

følgende tilleggsbemerkning: 

 

Bydelsutvalget ser det som svært positivt at Oslo kommune tar mål av seg til å realisere sine 

visjoner om en miljøvennlig og bærekraftig by. 
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178/13 Frivilligprisen 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 38/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 178/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 38/13 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Frivilligbussen (et samarbeid mellom Vestre Aker 

Frivillighetssentral og Bydel Vestre Aker) Frivilligprisen 2013. 

 

Frivilligbussen ble startet i 2011 organisert av Espen W. Andresen, leder av Vestre Aker 

Frivillighetssentral, og bussjåfør Ola Ramstad. Det er en tjeneste som skulle kjøre de eldre 

mellom Vinderen seniorsenter og Røa eldresenter. 

 

Prosjektet har blitt en kjempesuksess og har forandret livet til mange eldre. Turene i år har 

også inkludert sommerutflukter til blant annet Ullevålseter og Grefsenkollen. Det nevnes at 

dette er ekstra kjærkomment i en tid av året da byen er ganske tom. 

 

En av brukerne sier det slik: «Jeg ble alene i sommer og fikk til fulle erfare hvor godt det var 

å bli hentet til hyggelig samvær rundt dekket bord…2 flotte turer til Ullevålseter var jeg med 

på, alle bussturene er jo en god sosial kanal i seg selv – vi kom rundt i bydelen – på gamle 

tomter for mange av oss. Frivilligbussen er blitt et «must» for oss 90 åringer.» 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er imponert over og meget takknemlig for den store innsatsen av 

frivillige hjelpere som gjør dette tilbudet mulig. Dere er hverdagshelter i bydelen vår og gjør 

hverdagen til en glede for veldig mange eldre mennesker. 

 

Det er en glede å tildele prisen til alle ildsjelene som kjører denne bussen og som arrangerer 

turene. 

 

Votering 

Komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Frivilligbussen (et samarbeid mellom Vestre Aker 

Frivillighetssentral og Bydel Vestre Aker) Frivilligprisen 2013. 

 

Frivilligbussen ble startet i 2011 organisert av Espen W. Andresen, leder av Vestre Aker 

Frivillighetssentral, og bussjåfør Ola Ramstad. Det er en tjeneste som skulle kjøre de eldre 

mellom Vinderen seniorsenter og Røa eldresenter. 
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Prosjektet har blitt en kjempesuksess og har forandret livet til mange eldre. Turene i år har 

også inkludert sommerutflukter til blant annet Ullevålseter og Grefsenkollen. Det nevnes at 

dette er ekstra kjærkomment i en tid av året da byen er ganske tom. 

 

En av brukerne sier det slik: «Jeg ble alene i sommer og fikk til fulle erfare hvor godt det var 

å bli hentet til hyggelig samvær rundt dekket bord…2 flotte turer til Ullevålseter var jeg med 

på, alle bussturene er jo en god sosial kanal i seg selv – vi kom rundt i bydelen – på gamle 

tomter for mange av oss. Frivilligbussen er blitt et «must» for oss 90 åringer.» 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er imponert over og meget takknemlig for den store innsatsen av 

frivillige hjelpere som gjør dette tilbudet mulig. Dere er hverdagshelter i bydelen vår og gjør 

hverdagen til en glede for veldig mange eldre mennesker. 

 

Det er en glede å tildele prisen til alle ildsjelene som kjører denne bussen og som arrangerer 

turene. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Frivilligbussen (et samarbeid mellom Vestre Aker 

Frivillighetssentral og Bydel Vestre Aker) Frivilligprisen 2013. 

 

Frivilligbussen ble startet i 2011 organisert av Espen W. Andresen, leder av Vestre Aker 

Frivillighetssentral, og bussjåfør Ola Ramstad. Det er en tjeneste som skulle kjøre de eldre 

mellom Vinderen seniorsenter og Røa eldresenter. 

 

Prosjektet har blitt en kjempesuksess og har forandret livet til mange eldre. Turene i år har 

også inkludert sommerutflukter til blant annet Ullevålseter og Grefsenkollen. Det nevnes at 

dette er ekstra kjærkomment i en tid av året da byen er ganske tom. 

 

En av brukerne sier det slik: «Jeg ble alene i sommer og fikk til fulle erfare hvor godt det var 

å bli hentet til hyggelig samvær rundt dekket bord…2 flotte turer til Ullevålseter var jeg med 

på, alle bussturene er jo en god sosial kanal i seg selv – vi kom rundt i bydelen – på gamle 

tomter for mange av oss. Frivilligbussen er blitt et «must» for oss 90 åringer.» 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er imponert over og meget takknemlig for den store innsatsen av 

frivillige hjelpere som gjør dette tilbudet mulig. Dere er hverdagshelter i bydelen vår og gjør 

hverdagen til en glede for veldig mange eldre mennesker. 

 

Det er en glede å tildele prisen til alle ildsjelene som kjører denne bussen og som arrangerer 

turene. 
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179/13 Kulturprisen 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 39/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 179/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 39/13 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Røa musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen –

Øverleir, Kulturprisen 2013 i Vestre Aker. 

 

Det er niende år på rad at organist Gunnar Petersen-Øverleir har arrangert musikkfestuken og 

har dermed i mange år vært en fremragende representant for kulturformidling i bydelen. Han 

mener det er viktig å ha et kulturtilbud i vårt nærmiljø slik at unge og gamle kan få anledning 

til å stanse litt opp, glede seg over sang og musikk, fordøye hverdagen og forhåpentlig få litt 

påfyll som kan gi inspirasjon til å se ting på nye måter. Vestre Aker bydelsutvalg er meget 

takknemlig for denne innsatsen og for kulturtilbudet som Røa kirke formidler hele året. 

 

Hver musikkfest har sin egen tittel og med ord som Orgelfest, Påfyll, Inspirasjon og 

Opplevelse har Røa musikkfestukene tilbudt bydelsbeboerne en hel uke med levende musikk 

på profesjonelt toppnivå. Åpningskonserten i 2013 med Brahms: Ein deutsches Requiem med 

Sølvguttene og musikere fra Oslo-Filharmonien oppfylte så absolutt en Opplevelse for alle 

som var til stede. 

 

Det er en glede å tildele prisen til Røa Musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen-Øverleir. 

 

Votering 

Komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Røa musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen –

Øverleir, Kulturprisen 2013 i Vestre Aker. 

 

Det er niende år på rad at organist Gunnar Petersen-Øverleir har arrangert musikkfestuken og 

har dermed i mange år vært en fremragende representant for kulturformidling i bydelen. Han 

mener det er viktig å ha et kulturtilbud i vårt nærmiljø slik at unge og gamle kan få anledning 

til å stanse litt opp, glede seg over sang og musikk, fordøye hverdagen og forhåpentlig få litt 

påfyll som kan gi inspirasjon til å se ting på nye måter. Vestre Aker bydelsutvalg er meget 

takknemlig for denne innsatsen og for kulturtilbudet som Røa kirke formidler hele året. 

 

Hver musikkfest har sin egen tittel og med ord som Orgelfest, Påfyll, Inspirasjon og 

Opplevelse har Røa musikkfestukene tilbudt bydelsbeboerne en hel uke med levende musikk 

på profesjonelt toppnivå. Åpningskonserten i 2013 med Brahms: Ein deutsches Requiem med 
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Sølvguttene og musikere fra Oslo-Filharmonien oppfylte så absolutt en Opplevelse for alle 

som var til stede. 

 

Det er en glede å tildele prisen til Røa Musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen-Øverleir. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Røa musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen–Øverleir, 

Kulturprisen 2013 i Vestre Aker. 

 

Det er niende år på rad at organist Gunnar Petersen-Øverleir har arrangert musikkfestuken og 

har dermed i mange år vært en fremragende representant for kulturformidling i bydelen. Han 

mener det er viktig å ha et kulturtilbud i vårt nærmiljø slik at unge og gamle kan få anledning 

til å stanse litt opp, glede seg over sang og musikk, fordøye hverdagen og forhåpentlig få litt 

påfyll som kan gi inspirasjon til å se ting på nye måter. Vestre Aker bydelsutvalg er meget 

takknemlig for denne innsatsen og for kulturtilbudet som Røa kirke formidler hele året. 

 

Hver musikkfest har sin egen tittel og med ord som Orgelfest, Påfyll, Inspirasjon og 

Opplevelse har Røa musikkfestukene tilbudt bydelsbeboerne en hel uke med levende musikk 

på profesjonelt toppnivå. Åpningskonserten i 2013 med Brahms: Ein deutsches Requiem med 

Sølvguttene og musikere fra Oslo-Filharmonien oppfylte så absolutt en Opplevelse for alle 

som var til stede. 

 

Det er en glede å tildele prisen til Røa Musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen-Øverleir. 
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180/13 Kartlegging av interesse og kostnader ved skatepark i bydelen 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 40/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 180/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 40/13 

 

 

Møtebehandling 

Rapport fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens (BUK) befaring til Arena Bekkestua 

 

Torsdag 24. oktober 2013 

Til stede: Stig Terje Fallingen (leder av Arena Bekkestua) 

  Jane Steenbuch (H) (leder BUK) 

  Arild Gjervan (H) (leder BMS) 

  Arne Boysen (Frp) (komitemedlem BUK) 

 

Arena Bekkestua ble åpnet i 2006. Det var i 2001 at Kultur- og Kirkedepartementet lanserte 

en idékonkurranse og dugnad som fikk navnet ”Aktivt møtested.”  Bærum kommune ønsket å 

kunne gi tilbud til de uorganiserte ungdommene i kommunen.  

 

110 ungdom deltok og flertallet ønsket seg en skatepark. Det var mange i kommunestyret som 

fryktet at skatemiljøet vil trekke til seg uønskede elementer. I dag er Arena Bekkestua det 

mest besøkte idrettsanlegget i Bærum og medlemmene av kommunestyret gir full støtte. 

Byggekostnaden for hallen var kr. 22 300 000 hvorav kr. 10 000 000 kom fra Kultur- og 

Kirkedepartementet. Totalkostnad var kr. 24 900 000 og resten kom fra Bærum kommune og 

leietakere.  

 

Arena Bekkestua har nylig åpnet registrering på nettet og registeret skal også fortelle hvor i 

Oslo og Bærum brukerne kommer fra. Vestre Aker kan, etter hvert, få informasjon om hvor 

mange som er fra Vestre Aker bydel. 

 

Den innendørs aktivitetshallen er formet som et stort ”street” anlegg med et mindre ”ramp” 

anlegg i et annet rom. Utendørsanlegget er mest ramp. Anleggene er også brukt til BMX 

sykling og til kursvirksomhet.  

 

Arena Bekkestua er sprengt og det har lenge vært en diskusjon om et større anlegg i Oslo. 

Fornebu har vært lansert. Fallingen uttrykte ønske om at kommunene/bydelene bør snakke 

sammen slik at skating kan organiseres med et par store anlegg og flere satellitt-anlegg.  

Vestre Aker har et glimrende utgangspunkt med både snowboarding i Wyllerløypa og BMX 

kjøring i Tryvannsanlegget. Flere toppidrettsutøvere forteller om hvor bra skating er som 

startidrett. De fleste som bruker snowboard bruker skatebrett om sommeren, og omvendt.  

 

Det var enighet om at det er ønskelig med flere innendørsanlegg og helst ”street.” Utendørs 

gir en veldig kort sesong.  

 



 

 21  

Miljøarbeiderne på Arena Bekkestua driver aktivt forebygging blant ungdommen som 

kommer dit og de lykkes med å ha et rusfritt miljø. 

 

Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Med bakgrunn i økende rusmisbruk og høye drop-out tall blant ungdommer i Bydel Vestre 

Aker, har Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ønske om et større og bedre tilbud til de 

uorganiserte ungdommene i bydelen, særlig på østsiden i nærheten av Ris og Midtstuen 

skoler. 

 

Det Gule Huset har vært det eneste tilbudet lenge. Det er lite plass der og det hadde vært en 

stor fordel hvis Slemdal skole kunne få denne bygningen til skolebruk, slik som 

Skolebehovsplanen er i dag. 

 

Arena Bekkestua er et anlegg som har truffet målgruppen. En enkel storhall brukes til «street» 

skating, til BMX kjøring og til annen kursvirksomhet. Alle kursene er rettet mot samme 

målgruppe og Ny Sirkus og Capoeira er meget populære. Lederen av Arena, Stig Terje 

Fallingen, påpeker at data utstyr ikke lenger er trekkplaster da de fleste har fått dette hjemme. 

Miljøarbeiderne jobber med forebyggende tiltak hele tiden og de lykkes med et rusfritt miljø. 

 

Arena Bekkestua er sprengt og ønsker samarbeid med en storhall i Oslo og/eller mindre 

satelitthaller rundt omkring. Flere av de største byene i Norge har nå fått skatehall. Bydel 

Vestre Aker ligger meget gunstig til med snowboarding i Wyllerløypa og BMX kjøring i 

Tryvann/korketrekker´n. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ber bydelsutvalget om å ta kartlegging og 

rapporten til orientering. BUK skal arbeide videre med saken. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Med bakgrunn i økende rusmisbruk og høye drop-out tall blant ungdommer i Bydel Vestre 

Aker, har Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ønske om et større og bedre tilbud til de 

uorganiserte ungdommene i bydelen, særlig på østsiden i nærheten av Ris og Midtstuen 

skoler. 

 

Det Gule Huset har vært det eneste tilbudet lenge. Det er lite plass der og det hadde vært en 

stor fordel hvis Slemdal skole kunne få denne bygningen til skolebruk, slik som 

Skolebehovsplanen er i dag. 

 

Arena Bekkestua er et anlegg som har truffet målgruppen. En enkel storhall brukes til «street» 

skating, til BMX kjøring og til annen kursvirksomhet. Alle kursene er rettet mot samme 

målgruppe og Ny Sirkus og Capoeira er meget populære. Lederen av Arena, Stig Terje 

Fallingen, påpeker at data utstyr ikke lenger er trekkplaster da de fleste har fått dette hjemme. 

Miljøarbeiderne jobber med forebyggende tiltak hele tiden og de lykkes med et rusfritt miljø. 

 

Arena Bekkestua er sprengt og ønsker samarbeid med en storhall i Oslo og/eller mindre 

satelitthaller rundt omkring. Flere av de største byene i Norge har nå fått skatehall. Bydel 
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Vestre Aker ligger meget gunstig til med snowboarding i Wyllerløypa og BMX kjøring i 

Tryvann/korketrekker´n. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ber bydelsutvalget om å ta kartlegging og 

rapporten til orientering. BUK skal arbeide videre med saken. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Med bakgrunn i økende rusmisbruk og høye drop-out tall blant ungdommer i Bydel Vestre 

Aker, har Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ønske om et større og bedre tilbud til de 

uorganiserte ungdommene i bydelen, særlig på østsiden i nærheten av Ris og Midtstuen 

skoler. 

 

Det Gule Huset har vært det eneste tilbudet lenge. Det er lite plass der og det hadde vært en 

stor fordel hvis Slemdal skole kunne få denne bygningen til skolebruk, slik som 

Skolebehovsplanen er i dag. 

 

Arena Bekkestua er et anlegg som har truffet målgruppen. En enkel storhall brukes til «street» 

skating, til BMX kjøring og til annen kursvirksomhet. Alle kursene er rettet mot samme 

målgruppe og Ny Sirkus og Capoeira er meget populære. Lederen av Arena, Stig Terje 

Fallingen, påpeker at data utstyr ikke lenger er trekkplaster da de fleste har fått dette hjemme. 

Miljøarbeiderne jobber med forebyggende tiltak hele tiden og de lykkes med et rusfritt miljø. 

 

Arena Bekkestua er sprengt og ønsker samarbeid med en storhall i Oslo og/eller mindre 

satelitthaller rundt omkring. Flere av de største byene i Norge har nå fått skatehall. Bydel 

Vestre Aker ligger meget gunstig til med snowboarding i Wyllerløypa og BMX kjøring i 

Tryvann/korketrekker´n. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ber bydelsutvalget om å ta kartlegging og 

rapporten til orientering. BUK skal arbeide videre med saken. 
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181/13 Kjøp av elektriske biler til bydelen 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 181/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Bydelen går til innkjøp av 13 elektriske biler og 50 ladepunkter. 

 

2. Innkjøpet finansieres ved intern låneordning med rentefritt lån over 6 år. 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdireltørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Bydelen går til innkjøp av 13 elektriske biler og 50 ladepunkter. 

 

2. Innkjøpet finansieres ved intern låneordning med rentefritt lån over 6 år. 
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182/13 Vurdering av tiltak i forbindelse med undersøkelse om økt risiko for 

hjernesvulst ved bruk av mobiltelefon 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 45/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 182/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 45/13 

 

 

Møtebehandling 

Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag: 

 

Saken trekkes. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Saken trekkes. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Saken trekkes 
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183/13 Park&ride - Parkeringsplasser ved holdeplasser  

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen 04.11.2013 61/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 183/13 

 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen har behandlet saken i møte 04.11.2013 sak 

61/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ser det som viktig at mest mulig av persontransporten skjer 

kollektivt. For mange er det i vår bydel langt til nærmeste stasjon eller bussholdeplass. Det vil 

da være ønskelig at man kan kjøre til, og parkere ved stasjoner og holdeplasser. 

Parkering skjer i dag i veier i nærheten av stasjoner og holdeplasser. 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at man flere steder vil kunne bygge ut parkeringsplasser ved 

stoppesteder. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Sporveien og Bymiljøetaten se på muligheten for å etablere 

innfartsparkering ved stoppestedene i bydelen. Aktuelle steder kan være: Røa, Hovseter, 

Holmen Makrellbekken Voksenkollen, Midtstuen, Slemdal, Ris, Vinderen og Smestad. 

 

Saken sendes Sporveien og Bymiljøetaten for vurdering. 

 

Votering 

 

Høyres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen behandlet saken i møte 4.11.2013 og 

innstiller overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ser det som viktig at mest mulig av persontransporten skjer 

kollektivt. For mange er det i vår bydel langt til nærmeste stasjon eller bussholdeplass. Det vil 

da være ønskelig at man kan kjøre til, og parkere ved stasjoner og holdeplasser. 

Parkering skjer i dag i veier i nærheten av stasjoner og holdeplasser. 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at man flere steder vil kunne bygge ut parkeringsplasser ved 

stoppesteder. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Sporveien og Bymiljøetaten se på muligheten for å etablere 

innfartsparkering ved stoppestedene i bydelen. Aktuelle steder kan være: Røa, Hovseter, 

Holmen Makrellbekken Voksenkollen, Midtstuen, Slemdal, Ris, Vinderen og Smestad. 

 

Saken sendes Sporveien og Bymiljøetaten for vurdering. 
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Møtebehandling 

 

Arild Gjervan (H) fremmet følgende endringer/presiseringer i komiteens forslag til vedtak. 

Med endringene/presiseringene lyder forslaget som følger: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ser det som viktig at mest mulig av persontransporten skjer 

kollektivt. For mange er det i vår bydel langt til nærmeste stasjon eller bussholdeplass. Det vil 

da være ønskelig at man kan kjøre/sykle til, og parkere/sette fra seg sykkelen i sykkelstativ, 

ved stasjoner og holdeplasser. Parkering skjer i dag i veier i nærheten av stasjoner og 

holdeplasser. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at man flere steder lett vil kunne både tilrettelegge for flere 

parkeringsplasser/sykkelstativ og bygge ut parkeringsplasser ved stoppesteder. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Ruter, Sporveien og Bymiljøetaten se på muligheten for å 

etablere parkeringsplasser/sykkelstativ ved stoppesteder i bydelen. Aktuelle steder kan være: 

Røa, Hovseter, Holmen Makrellbekken Voksenkollen, Besserud, Midtstuen, Slemdal, Ris, 

Vinderen og Smestad. 

 

Samtidig må også tilstøtende kommuner sørge for innfartsparkering i sine kommuner. 

 

Saken sendes Ruter, Sporveien og Bymiljøetaten for vurdering. 

 

Votering 

Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens forslag med Høyres endringer/presiseringer ble 

enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg ser det som viktig at mest mulig av persontransporten skjer 

kollektivt. For mange er det i vår bydel langt til nærmeste stasjon eller bussholdeplass. Det vil 

da være ønskelig at man kan kjøre/sykle til, og parkere/sette fra seg sykkelen i sykkelstativ, 

ved stasjoner og holdeplasser. Parkering skjer i dag i veier i nærheten av stasjoner og 

holdeplasser. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg mener at man flere steder lett vil kunne både tilrettelegge for flere 

parkeringsplasser/sykkelstativ og bygge ut parkeringsplasser ved stoppesteder. 

 

Vestre Aker bydelsutvalg ber Ruter, Sporveien og Bymiljøetaten se på muligheten for å 

etablere parkeringsplasser/sykkelstativ ved stoppesteder i bydelen. Aktuelle steder kan være: 

Røa, Hovseter, Holmen Makrellbekken Voksenkollen, Besserud, Midtstuen, Slemdal, Ris, 

Vinderen og Smestad. 

 

Samtidig må også tilstøtende kommuner sørge for innfartsparkering i sine kommuner. 

 

Saken sendes Ruter, Sporveien og Bymiljøetaten for vurdering. 
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184/13 Status utkvittering av bydelsutvalgets saker 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 184/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar status utkvittering av saker til orientering. 

 

Møtebehandling 

Elin Horn Galtung (H) informerte som følger. Arbeidsutvalget fremmet enstemmig innspill til 

Bestilling av oppstartmøte – Olaf Bulls vei 30-48 og 52-82. Hun beklaget at hun ikke var 

«våken» nok da saken ble behandlet da hun i ettertid oppdaget at hun har nære slektninger 

som bor på en av adressene og er dermed inhabil i denne saken, og erklærer seg av denne 

grunn også inhabil i fremtidig behandling av saken.  

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag med Elin Horn Galtungs (H) informasjon ble tatt til orientering 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Elin Horn Galtung (H) informerte som følger. Arbeidsutvalget fremmet enstemmig innspill til 

Bestilling av oppstartmøte – Olaf Bulls vei 30-48 og 52-82. Hun beklaget at hun ikke var 

«våken» nok da saken ble behandlet da hun i ettertid oppdaget at hun har nære slektninger 

som bor på en av adressene og er dermed inhabil i denne saken, og erklærer seg av denne 

grunn også inhabil i fremtidig behandling av saken. 
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185/13 Komitereferater til Bydelsutvalgets møte 14. november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 185/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Protokoll fra Arbeidsutvalgets møte 28. oktober 2013 

2. Protokoll fra Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens møte 4. november 2013 

3. Protokoll fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 7. november 2013 

4. Protokoll fra Helse- og sosialkomiteens møte 7. november 2013 

5. Protokoll fra Eldrerådets møte 7. november 2013 

6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmedes møte 7. november 2013 

7. Protokoll fra Ungdomsrådets møte 7. november 2013 

8. Protokoll fra Arbeidsmiljøutvalgets møte 7. november 2013 

9. protokoll fra Medbestemmelsesutvalgets møte 4. november 2013 

 

Tas til orientering. 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Protokoll fra Arbeidsutvalgets møte 28. oktober 2013 

2. Protokoll fra Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteens møte 4. november 2013 

3. Protokoll fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 7. november 2013 

4. Protokoll fra Helse- og sosialkomiteens møte 7. november 2013 

5. Protokoll fra Eldrerådets møte 7. november 2013 

6. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmedes møte 7. november 2013 

7. Protokoll fra Ungdomsrådets møte 7. november 2013 

8. Protokoll fra Arbeidsmiljøutvalgets møte 7. november 2013 

9. protokoll fra Medbestemmelsesutvalgets møte 4. november 2013 

 

Tas til orientering. 
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186/13 Informasjonssaker til bydelsutvalgets møte 14. november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 186/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 10.10.2013 

vedrørende Uttalelse til barnehagebehov på Røa. 

2. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdene mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysjordet skoler – 

Høringsdokument. 

3. Kopi av brev fra utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområde mellom Slemdal og Smestad skoler – Høringsdokument. 

4. Møtereferat fra møte mellom Bærum kommune, Folkehelsekontoret og Norges 

skytterforbund V 22.10.2013 vedrørende skytestøy fra Løvenskioldbanen. 

5. Brev fra Bymiljøetaten av 7.11.2013 vedrørende BU-sak 158/13 Slemdal skole – 

Forslag om å utvide fortauet på nordsiden av stasjonsveien. 

 

Tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 10.10.2013 

vedrørende Uttalelse til barnehagebehov på Røa. 

2. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdene mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysjordet skoler – 

Høringsdokument. 

3. Kopi av brev fra utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområde mellom Slemdal og Smestad skoler – Høringsdokument. 

4. Møtereferat fra møte mellom Bærum kommune, Folkehelsekontoret og Norges 

skytterforbund V 22.10.2013 vedrørende skytestøy fra Løvenskioldbanen. 

5. Brev fra Bymiljøetaten av 7.11.2013 vedrørende BU-sak 158/13 Slemdal skole – 

Forslag om å utvide fortauet på nordsiden av stasjonsveien. 

 

Tas til orientering. 
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187/13 Gulleråsen stasjon 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 187/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Viser til BU-sak 135/13 den 5. september om en frivillig løsning med grunneierne om en 

midlertidig stasjon angående Gulleråsen stasjon. 

 

Drøftingene mellom de 9 berørte parter og Ruter/Sporveien pågår og er ikke sluttført. Da 

disse ventes avsluttet i løpet av kort tid avventer Bydelsutvalget å iverksette henvendelsen til 

Bymiljøetaten inntil de er avklart. Vi anser 14 dager dvs. 31. oktober som en rimelig tidsfrist, 

da det gjenstår kun et avsluttende møte mellom berørte parter. Dersom avklaring da ikke 

foreligger, blir dette å betrakte som at frivillig ordning ikke har latt seg gjennomføre og 

Bydelsutvalget opprettholder tidligere forslag om å anmode Bymiljøetaten om å iverksette en 

egen reguleringssak. Dette inkluderer om nødvendig en ekspropriasjon av de berørte 

naboeiendommer til stasjonen. 

 

 

Møtebehandling 

 

Lars Asbjørn Hanssen (H) fremmet følgende forslag: 

 

Ruter ved utviklingssjef Øystein O. Grov har utarbeidet et forslag som er sendt til MOS på 

bakgrunn av utspill fra de berørte parter om en frivillig løsning ved etablering av en 

midlertidig stasjon på Gulleråsen. Ruter avventer svar fra etaten før de innkaller til et nytt og 

avsluttende møte med de berørte parter. 

 

Bydelsutvalget vil følge nøye med tidsforløpet, slik at dette møtet kan finne sted så snart som 

mulig uten ubegrunnet opphold. 

 

Bydelsutvalget anser dette kommende møte som en avslutning på prosessen om en frivillig 

løsning, også om partene ikke kommer til enighet på dette møtet. 

 

I så fall trer tidligere vedtak om egen reguleringssak i kraft uten videre saksbehandling og 

saken oversendes byrådet med sterk henstilling om rask iverksettelse av nødvendig 

ekspropriasjon for å bygge en permanent stasjon, da plan for dette foreligger ferdig utredet. 

Viser til sak 135/13. 

 

Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag: 

 

Gulleråsens sydgående stasjon har nå vært stengt i nesten 3 år etter at den ved en inkurie 

måtte legges ned av sikkerhetsmessige årsaker. Arbeidet som er gjort etter stengningen 

konkluderer med at gjenåpning lar seg gjøre. Enten å bygge en ny perrong i forlengelsen av 

den gamle mot nord med samme funksjonalitet som den gamle perrongen og de fleste andre 
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stasjoner på Frognerseterbanen for øvrig, eller ved å bygge en felles stasjon til erstatning for 

Gulleråsen og Vettakollen stasjon.  

 

Bydelsutvalget i Vestre Aker er opptatt av å få en rask reetablering av den gamle stasjonen 

med tilfredsstillende funksjonalitet så lenge det ikke foreligger tungtveiende grunner for å 

etablere en helt ny stasjon. Bydelsutvalget i Vestre Aker vil derfor be Byråden for miljø og 

samferdsel sette fortgang i gjennomføringen av en ny perrong i forlengelsen av den gamle 

mot nord. Vi har ønsket å få til en frivillig løsning i samspill med grunneierne. Det har vært 

ført diskusjoner dem i mellom og vært dialog med bydelspolitikere med klar tidsfrist. 

Dessverre har det ikke lykkes å komme frem til en frivillig avtale. Bydelsutvalget Vestre Aker 

mener derfor at Byråden for miljø og samferdsel snarest bør iverksette en egen 

reguleringssak. Dette inkluderer en ekspropriasjon av de berørte naboeiendommer til 

stasjonen slik at midlertidig perrong kan realiseres. Utformingen etc vil vi ikke mene noe om, 

men forutsetter at det legges opp til tilfredsstillende farbarhet og drift.  

 

De som sogner til denne stasjonen er i dag uten kollektivtilbud mot sentrum, og må på lik 

linje med alle andre få det tilbud som naturlig tilkommer dem. Dette er i tråd med 

overordnede vedtatte politiske mål for en miljøvennlig samferdselspolitikk i Oslo. 

 

Bydelsutvalget i Vestre Aker understreker og vil gjøre oppmerksom på at det i sin tid var 

unison tilslutning om å bevare Gulleråsen stasjon fra alle partier sentralt som avspeiler dagens 

bydelsutvalg. Følgelig er det politikkens troverdighet generelt, og den enkelte politiker 

spesielt, som her får en prøvesten på sin egen evne til å holde løfter. 

 

Votering 

Det var 14 stemmeberettigede til stede: 

12 medlemmer stemte for Høyres forslag (10H+2A) 

2 medlemmer stemte for Venstres forslag (2V) 

 

Høyres forslag ble vedtatt med 12 stemmer (10H+2A) mot 2 stemmer (2V). 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Ruter ved utviklingssjef Øystein O. Grov har utarbeidet et forslag som er sendt til MOS på 

bakgrunn av utspill fra de berørte parter om en frivillig løsning ved etablering av en 

midlertidig stasjon på Gulleråsen. Ruter avventer svar fra etaten før de innkaller til et nytt og 

avsluttende møte med de berørte parter. 

 

Bydelsutvalget vil følge nøye med tidsforløpet, slik at dette møtet kan finne sted så snart som 

mulig uten ubegrunnet opphold. 

 

Bydelsutvalget anser dette kommende møte som en avslutning på prosessen om en frivillig 

løsning, også om partene ikke kommer til enighet på dette møtet. 

 

I så fall trer tidligere vedtak om egen reguleringssak i kraft uten videre saksbehandling og 

saken oversendes byrådet med sterk henstilling om rask iverksettelse av nødvendig 

ekspropriasjon for å bygge en permanent stasjon, da plan for dette foreligger ferdig utredet. 

Viser til sak 135/13. 
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188/13 Fritak fra verv som vararepresentant i bydelsutvalget  - Fredrik 

Juel Hagen (F) - Nytt valgoppgjør for Fremskrittspartiet  

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 188/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Fredrik Juel Hagen trer ut av sitt verv som 

varamedlem av Vestre Aker bydelsutvalg for resten av valgperioden 

2. Fremskrittspartiet ber om nytt valgoppgjør til Vestre Aker bydelsutvalg for resten av 

valgperioden 2011-2015. 

Dag Myhre tiltrer som 4. vararepresentant for Fremskrittspartiet til bydelsutvalget. 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

1. Bydelsutvalget tar til orientering at Fredrik Juel Hagen trer ut av sitt verv som 

varamedlem av Vestre Aker bydelsutvalg for resten av valgperioden 

2. Fremskrittspartiet ber om nytt valgoppgjør til Vestre Aker bydelsutvalg for resten av 

valgperioden 2011-2015. 

Dag Myhre tiltrer som 4. vararepresentant for Fremskrittspartiet til bydelsutvalget. 
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189/13 Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. oktober 

2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Helse- og sosialkomiteen 07.11.2013 47/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 189/13 

 

 

Helse- og sosialkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 47/13 

 

 

Møtebehandling 

Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag: 

 

Bydelsutvalget tar foreløpig rapport om uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. oktober 

2013 til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Bydelsutvalget registrerer med stor tilfredshet at tilsynet konkluderer med at den negative 

situasjonen ved Hovseterhjemmet er snudd til det positive. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Helse- og sosialkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller overfor 

bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar foreløpig rapport om uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. oktober 

2013 til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Bydelsutvalget registrerer med stor tilfredshet at tilsynet konkluderer med at den negative 

situasjonen ved Hovseterhjemmet er snudd til det positive. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar foreløpig rapport om uanmeldt tilsyn ved Hovseterhjemmet 11. oktober 

2013 til orientering med følgende tilleggsbemerkning. 

 

Bydelsutvalget registrerer med stor tilfredshet at tilsynet konkluderer med at den negative 

situasjonen ved Hovseterhjemmet er snudd til det positive. 
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190/13 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 43/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 190/13 

 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen har behandlet saken i møte 07.11.2013 sak 43/13 

 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navnsetting av Lillevannsveien 

til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

Votering 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navnsetting av Lillevannsveien 

til orientering. 
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191/13 Forslag til møteplan for Bydelsutvalget 2014 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Bydelsutvalg 14.11.2013 191/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Vestre Aker bydelsutvalg vedtar møteplan for 2014. 

 

Møtebehandling 

Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag: 

 

Saken utsettes til neste møte i bydelsutvalget 12. desember 2013. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Bydelsutvalget behandlet saken i møte 14.11.2013 og fattet følgende vedtak 

Saken utsettes til neste møte i bydelsutvalget 12. desember 2013. 

 

 

 

 

Oslo 14.12.2013. 

 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H) 

leder 


